
  

 
 

 

Møteprotokoll nr. 5/2018 

 
Utvalg: Kommunestyret 
Møtested: Kommunestyresalen, Statens Hus 
Dato: 24.05.2018 
Tid: 09:00 – 11:15 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ogne Undertun Ordfører AP 
Sissel Eide Fremstad Medlem AP 
Anne Torill Rødsjø Medlem AP 
Fredrik Sandness Medlem AP 
Kristin Skilleås Medlem AP 
Hugo Solheim Medlem AP 
Jan Otto Olden Medlem AP 
Ole Graneng Medlem SP 
Jan Inge Standahl Medlem SP 
Einar Aaland Medlem H 
Jan Vollan Medlem H 
Tore Melhuus Medlem H 
Tore Nilsen Medlem H 
Walter Braa Medlem FRP 
Marthe Rødsjø Medlem SV 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Anne M. Bjørnerud MEDL H 
Hans Eide VARAORD SP 
Hans Jørgen Lysø MEDL AP 
Laila Iren Veie MEDL SP 
Per Odd Solberg MEDL BB 
Lene Kotte MEDL AP 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Kurt Sundet Hans Jørgen Lysø AP 
Unni Lysø Lene Kotte AP 
Levi Magnussen Laila Iren Veie SP 
Gerd Hegvik Hans Eide SP 
Ketil Sundseth Anne M. Bjørnerud H 

 
 
 



  

 
 
 

Fra Ungdomsrådet møtte: 
Navn  
Marit Antonsen  
Christer Sivertsen  
Paul Stene  

 
 
 

Fra fagorganisasjonene møtte: 
Navn Organisasjon 
Ingen  

 
 
 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Ådne Røkkum Rådmann 
Kjetil By Rise Oppvekstsjef 
Geir Aune Økonomisjef 
Arild Risvik Personal- og organisasjonssjef 
Petra Roodbol Enhetsleder arealbruk 
Robert Bjørnestøl Arealplanlegger 
Bjørnar Harøy Rektor kulturskolen 

 
 
 
 
 
Merknader: 

 Ingen merknader til innkalling og sakliste 
 Ingen møtte for Bygdalista og det var derfor 20 stemmeberettigede. 

 
  



  

 
Saksnr Innhold Lukket 

 Saker til behandling:  
PS 18/30 Framsending av ny selskapssavtale fra 01.01.18 for 

Fosen kommunerevisjon IKS 
 

PS 18/31 Bjugn kulturskole - innføring av ny rammeplan  
PS 18/32 Reguleringsplan Mellomhaugene II - 

Sluttbehandling 
 

PS 18/33 Tiltak mot barnefattigdom  
PS 18/34 Vannforsyning til Tarva  

 
 
 
Orienteringssaker: 
 Oppvekstsjefen orienterte om tildelte midler mot barnefattigdom, som er en nasjonal 

tilskuddsordning. Midlene er tildelt rett til prosjektene «Aktiv sommerferie» og «Kjør for 
livet». 

 
Ordfører orienterte: 
 Kystsoneplan for Namdalen, som det er mulighet for å utvide til også å gjelde for 

kommunene på Fosen. Sak vil bli behandlet i neste formannskapsmøte. 
 Formannskapet har stilt midler til disposisjon til påfylling av sand på badestrendene i 

Høybakken og på Mebostad. 
 Det er behov for skogrydding på kommunens industritomt på Myran. 
 Det er flere interessenter ved salget av Gullvika. 
 Kommunen kommer til å få en betydelig sum fra havbruksfondet i slutten av året. 
 
Rådmannen orienterte: 
 Kommunen har mottatt grunnundersøkelser på Valsneset. 
 Vindmøller på Valsneset. 
 Interessenter på Valsneset hvis det kommer kai. 
 Kommunen er ute av Robek i løpet av august, som tidligere planlagt. 
 
 
 
 
Ogne Undertun  Levi Magnussen  Marthe Rødsjø 
Ordfører   (sign.)    (sign.) 
(sign.) 
  



  

 

Saker til behandling: 

 

PS 18/30 Framsending av ny selskapssavtale fra 01.01.18 for Fosen kommunerevisjon IKS 

Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret vedtar ny selskapsavtale for Fosen kommunerevisjon IKS gjeldende fra 1. 
januar 2018. 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 24.05.2018  
Behandling: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Kommunestyret vedtar ny selskapsavtale for Fosen kommunerevisjon IKS gjeldende fra 1. 
januar 2018. 
 
 
 
 

PS 18/31 Bjugn kulturskole - innføring av ny rammeplan 

Rådmannens innstilling: 
«Rammeplan for kulturskolen. Mangfold og fordypning», utarbeidet av Norsk Kulturskoleråd, 
vedtas innført og legges til grunn for drift og utvikling av Bjugn kulturskole.  

Saksprotokoll i Kommunestyret - 24.05.2018  
Behandling: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
«Rammeplan for kulturskolen. Mangfold og fordypning», utarbeidet av Norsk Kulturskoleråd, 
vedtas innført og legges til grunn for drift og utvikling av Bjugn kulturskole.  
 
 
 
  



  

PS 18/32 Reguleringsplan Mellomhaugene II - Sluttbehandling 

Rådmannens innstilling: 
Bjugn kommune egengodkjenner, med hjemmel i plan- og bygningsloven §§ 12-11 og 12-12, 
endring av reguleringsplan for Mellomhaugene II, planID 16270120. 

Saksprotokoll i Planutvalg - 16.05.2018  
Behandling: 
 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Bjugn kommune egengodkjenner, med hjemmel i plan- og bygningsloven §§ 12-11 og 12-12, 
endring av reguleringsplan for Mellomhaugene II, planID 16270120. 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 24.05.2018  
Behandling: 
Planutvalgets forslag enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Bjugn kommune egengodkjenner, med hjemmel i plan- og bygningsloven §§ 12-11 og 12-12, 
endring av reguleringsplan for Mellomhaugene II, planID 16270120. 
 
 
 

PS 18/33 Tiltak mot barnefattigdom 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 24.05.2018  
Behandling: 
Forslag fra Einar Aaland: 
 
Forslag om at administrasjonen utarbeider et forslag om hvordan vi kan motarbeide 
barnefattigdom via frivilligheten og kultur arenaer. Tiltaket bør ikke være generelt til lag, men 
målrettet tiltak for dem i målgruppen. 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Administrasjonen utarbeider et forslag om hvordan vi kan motarbeide barnefattigdom via 
frivilligheten og kultur arenaer. Tiltaket bør ikke være generelt til lag, men målrettet tiltak for 
dem i målgruppen. 
  



  

 

PS 18/34 Vannforsyning til Tarva 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 24.05.2018  
Det har over tid vært tema å få til vannforsyning til Tarva. Tidligere har det vært diskutert at 
Bjugn kommune skulle skaffe vann til Tarva, så skulle fastboende og hytteeiere stå for 
spredenett på Tarva på dugnad. Våre folk på vann har på faglig grunnlag argumentert for at et 
spredenett ikke er egnet til å utføres på dugnad. 
For en tid tilbake utfordret derfor ordføreren «vannlaget» på Tarva til å reise en million som et 
investeringstilskudd i tillegg til tilknyttingsavgift, så kunne Bjugn kommune stå for hele 
utbyggingen. 
 
Signalene fra Tarva er at de straks er i mål med å reise denne millionen. Foreløpige tall fra vann 
og avløp tilsier ingen uakseptabel økning i kommunal vannavgift ved en slik utbygging, det vil 
være snakk om en økning på om lag 5 %. 
 
Behandling: 
Det ble tatt opp til votering om saken skulle behandles: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Forslag fra ordfører: 
Ordføreren foreslår på vegne av AP og SP at kommunestyret ber rådmannen iverksette et 
prosjekt med utbygging av vann til Tarva med en foreløpig investeringsramme på 15 mill, 
finansiert ved låneopptak på selvkostområdet VAR. Kommunestyret ber om at det så raskt som 
mulig utarbeides anbudsdokumenter og gjennomføres en anbudsutlysning av prosjektet. Det bes 
om gjennomføring vår/ sommer 2019. 
 
Ordførerens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Kommunestyret ber rådmannen iverksette et prosjekt med utbygging av vann til Tarva med en 
foreløpig investeringsramme på 15 mill, finansiert ved låneopptak på selvkostområdet VAR. 
Kommunestyret ber om at det så raskt som mulig utarbeides anbudsdokumenter og 
gjennomføres en anbudsutlysning av prosjektet. Det bes om gjennomføring vår/ sommer 2019. 
 
 
 
 


